
「LGT皇家銀行誠意呈獻：東華三院慈善遊園迎新歲」票務或退票安排 
“LGT Private Banking proudly presents: TWGHs Chinese New Year Charity Night 

Ticketing or Refund Arrangement 
 

捐款者資料Donor’sInformation (請在適當方格內填上「✓」號；*請刪去不適用者。Please tick therelevantbox(es).*Please deletewhereinappropriate.) 
善長芳名 

Name 
聯絡電話 

*先生Mr/女士Ms/小姐MissTel 
地址 

Address 
傳真 

Fax 
電郵 

Email 
出生日期 

Dateof Birth 日Day 月Month 
 

 
 
 標準門票 (12 – 64歲)_________(張)   小童門票 (3 – 11歲)_________(張) 

 長者門票 (65歲或以上)_________(張)  親子套票 (兩張標準門票+兩張小童門票)_________(套) 

 「歡樂3+1」套票 (三張活動當日標準門票 + 一張其他日子1日門票)_________(套) 
 

 

 信用卡CreditCard       支票Cheque 銀行捐款 Donation through Banks 現金Cash 

 
 

捐款收據芳名 

Nameonreceipt 
  

捐款收據編號 

Receipt number 
  

 沒有領取捐款收據。Did not receivedonationreceipt. 

 

 繼續捐款, 並要求補發香港迪士尼一日門票*及優惠包# 

Donate, and request the re-issue of Hong Kong Disneyland 1-Day Admission Ticket * and coupon pack # 

 捐出全數款項支持「東華三院廣華醫院重建發展基金」，但無需補發香港迪士尼樂園門票 
Donate all funds to support the TWGHs Development Funds for Kwong Wah Hospital Redevelopment Project, but 
request no re-issue of Hong Kong Disneyland ticket 

 安排退款Refund 
退款後捐款收據將會作廢，不可作退稅之用。請將捐款收據正本以郵寄方式寄回上環普仁街12號東華三院籌募科，註明「迪士尼退款申請」，以便辦理

退款手續。Donation Receipt will be voided and cannot be used for tax-reduction purpose. Please return the original donation receipt and send to Fund-
raising Division of TWGHs, 12 Po Yan Street, Sheung Wan, please indicate “Disney Refund Application” for our internal process. 

 

*香港迪士尼一日門票適用於2022年6月1日至11月30日期間入園一次。請瀏覽迪士尼樂園官方網站查看樂園開放時間及入園安排。 
Hong Kong Disneyland 1-Day Admission Ticket is valid for one visit to the Park between June 1, 2022 and November 30, 2022.  Please visit Hong Kong 
Disneyland Official Website for the operation calendar and park visit details. 

#優惠包包括二合一樂園餐飲卷乙張及價值港幣一佰元之購物現金卷乙張。 

Coupon pack includes one Hong Kong Disneyland 2-in-1 meal coupon and one HK$100 Shopping Voucher. 
 

 
東華三院籌募科（「本科」）遵循《個人資料（私隱）條例》的規定處理及儲存您的個人資料，絕不會向第三方出售您的個人資料。本科擬使用您的個人

資料（姓名及聯絡方式）以處理您的捐款指示，並用作日後聯絡、籌募呼籲、宣傳活動、機構通訊或收集意見等推廣用途。未經您的同意，本科不會將您

的個人資料用於上述用途。如您不願意接收以上資訊，請在以下空格內加上「」號。您有權隨時向本科查詢、更改或要求停止使用您的個人資料，費用

全免，請於辦公時間致電 1878 333。TWGHs Fund-raising Division (“the Division”) shall comply with the Personal Data (Privacy) Ordinance in handling 
and keeping your personal data. TWGHs will not sell your personal data to any third party. The Division intends to use your personal data (name and 
contact details) for handling your donation instruction, and promotional purposes including future correspondences, fund-raising appeals, promotional 
activities, corporate communications or conducting survey. The Division will not use your personal data for the above purposes unless we have received 
your consent. If you do not wish to receive these materials, please indicate by putting a tick in the box(es) below. You have the right to access, amend 
and request the Division to stop using your personal data for the above purposes at any time and at no charge by calling 1878 333 during office hours. 
 

本人不願意透過  郵寄  電郵 電話  傳真 接收東華三院之推廣資訊 

I do not wish to use Post      Email      Phone      Fax to receive TWGHs promotional materials 
 
 
簽署Signature: _ 日期Date:  

 

全年捐款熱線Donationhotline:1878333 傳真Fax:25596835 電郵Email:frdfru3@tungwah.org.hk 
網址Website: http://www.tungwah.org.hk 地址Address:香港上環普仁街十二號12Po Yan Street, SheungWan,HongKong 
東華三院專用ForTWGHsuse (I) 

Received on  DonationA/Cname DCE Amount(HK$)  
Original Receiptno. R Receipt voided/adjusted on  New Receiptno. R 
Cheque sent on  Tickets sent on    

已購門票Ticket Purchased 

早前捐款方法DonationMethod 

捐款收據DonationReceipt 

票務或退票安排Ticketing or Refund Arrangement 

個人資料保障承諾Our Promise to Protect Your Personal Data 

mailto:frdfru3@tungwah.org.hk
http://www.tungwah.org.hk/

	標準門票 (12 – 64歲)_________(張)  小童門票 (3 – 11歲)_________(張)
	長者門票 (65歲或以上)_________(張) 親子套票 (兩張標準門票+兩張小童門票)_________(套)
	「歡樂3+1」套票 (三張活動當日標準門票 + 一張其他日子1日門票)_________(套)

